
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 10. december 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 54
Forslag til lov om ændring af færdselsloven og lov om offentlige veje. (Forhø-
jelse af afgiften for parkering til gene for personer med handicap m.v. og bed-
re forbrugerbeskyttelse på parkeringsområdet).
Af justitsministeren (Morten Bødskov)

Spørgsmål 25
Når ministeren i svar på spørgsmål 16 skriver, at behovet for at tage hensyn
til fodgængerne som udgangspunkt synes at være størst i byområder, er det
så i forhold til antallet af fodgængere i byerne, eller antallet af tilskadekomne
fodgængere, herunder hvor alvorligt man kommer til skade, og betyder det, at
man ikke har så meget til overs for fodgængere, der bliver kørt ned på lande-
vejen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Tom Behnke (KF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 12. december 2013.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Tom.Behnke@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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